
Pismo s čestitkami evropski Fa konferenci v
Parizu

Pozdrave Dafa učencem na evropski Fa konferenci v Parizu!

Dafa učenci so upanje človeštva—eno in edino upanje. Naše poslanstvo in
ogromna odgovornost je odreševati življenja. Samo z dobro kultivacijo lahko
naredite dobro tisto kar počnejo Dafa učenci. Fa konference so dobre
priložnosti, da navdihujete drug drugega in da se skupaj izboljšujete. Upam,
da boste imeli vsi doprinos od tega in da se boste še bolje kultivirali.

Vaši Fa konferenci zaželim velik uspeh!

Li Hongdži 
01. oktober 2017
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